
Hyttekomiteens årsberetning for 2021 

 

Komiteen har i 2021 bestått av: 

Vigdis Støylen Quipt, Siv Omholt, Nina Johannessen, Sølvi Eyde Olsen  og Aina Jade Hansen. 

 

Hyttekomiteen har hatt 4 møter i 2021 hvor vi har behandlet saker ang. innkjøp, dugnader, 

vasking og ting som har angått hytta, og uteområde rundt. Foruten møtene har vi brukt 

hyttekomiteens Facebookside når det har vært bruk for dialog. 

Det er blitt avholdt 2 dugnader. Vi ser at det er vanskelig å få utført alt nødvendig arbeid kun 

på dugnad, og har derfor diskutert hvilke av våre ansvarsområder som kan settes ut til 

profesjonelle. Som en følge av den diskusjonen har vi inngått avtale med Hove Drift om å 

klippe kantene rundt gressbanen og rundt grusbanen fra våren 2022. Hove Drift har allerede 

ansvaret for å klippe gressbanen. Vi er også i gang med å undersøke pris på å oppgradere 

grusbanen, samt evt. vedlikehold av denne. Grunnet den snørike vinteren har det ikke vært 

mulig å innhente tilbud på dette før årsmøtet.  

Vi har også prøvd å få satt opp en ny mur langs gangveien ned til gresset. Dette har 

imidlertid vist seg vanskelig, det kan virke som om jobben er for liten til at murere ønsker å 

utføre den. Vi ser derfor på muligheten om å utføre dette sammen med oppgradering av 

grusbanen.  

I 2021 inngikk vi avtale med Harry’s Transport om søppeltømming. Dette har fungert svært 

bra, og det er veldig godt for de friville som vasker hytten å slippe å måtte med fulle 

søppelsekker med hundebæsj i egen bil!  

Annet forefallende arbeid er blitt utført fortløpende, i samarbeid med AOH sitt styre.  

Vaskedamene er like supre i år som de alltid har vært, TUSEN TAKK ALLE SAMMEN. 

 

Mvh 

Aina Hansen 

Leder Hyttekomiteen. 


